
Referat af bestyrelsesmøde

6 februar 2023 kl. 19

v/ Morten Møller,

Bjergstedvej 12, Faurbo, 4460 Snertinge

1. Nyt fra formanden

Der har det forgangne år været 3 ledningsbrud. I alle tre tilfælde har rørføringen været

tydeligt markeret på kort, så graver hæfter selv for de påførte brud. Der har ikke været andre

brud.

Den seneste tid er forbruget steget lidt om natten. Årsagen er uvis, men Buller er

opmærksom på at holde øje med det den kommende tid.

Okkertanken er blevet tømt.

2. Regnskabet ved kasseren

Vandværket ender i 2022 med et underskud på 57.000 kr, som skyldes højere omkostninger

end budgetteret og færre indtægter. Vandværket har, ligesom alle andre, mærket inflationen.

Der er blevet solgt for 15.000 kr mindre vand end budgetteret samtidig med at vedligehold af

værket og vandanalyser har været dyrere end forventet. Underskuddet giver ikke anledning

til bekymring, da vandværket generelt har en sund økonomi.

En mulighed for at øge indtægten er at øge de faste afgifter til vandværket. Bestyrelsen ser

dog ingen grund til at foreslå dette i år.

3. BNBO

Fristen for at leve op til BNBO (BoringsNære BeskyttelsesOmråder) fra statens side er blevet

udsat. Et fåtal af vandværker der har fundet en løsning, menes at være den primære grund.

4. Grundkøb

Grundkøbet for at udvide vandværkets matrikel er sat i bero indtil videre, til vi kender flere

detaljer om BNBO. Det blev vendt om man kan foreslå at man ligger det berørte område

brak.

5. Måleroplysninger til kommunen

Kalundborg Kommune har historisk betalt meget lidt for vandværkenes måleroplysninger.

Dette er årsagen til at forbrugeren fortsat skal indberette sit vandforbrug manuelt til

kommunen.

Dieter kontakter Lene Kromann, for at få et opdateret tilbud.

(Efterskrift: Dieter orienterer at Lene Kromann svarer at de vil betale 10 kr + moms for alle

aflæsninger)

Eskebjerg vandværk får et beløb idag. Buller følger op på hvad dette beløb er.

6. Målerkontrol

Målerne har snart været monteret i 9 år og skal derfor kvalitetskontrolleres. Man kan vælge

at dele sit forsyningsområde op i mindre områder og udvælge tilfældige målere til kontrol i

hvert område med den fordel at hvis en måler fejler er det kun målerne i



delforsyningsområdet der skal fornyes. Vi vælger at tage alle målere i ét batch og i samme

forbindelse indkøber vi 15 lyttemålere, der efter sigende skulle kunne lytte efter brud.

Kamstrup mener ikke der skulle været problemer i at de eksisterende målere holder 9 år til.

Alle målere er afskrevet økonomisk.

7. Generalforsamling

Generalforsamlingen forsøges afviklet d. 21 marts i Snertinge Kro. Buller og Dieter kontakter

Flemming for at høre om han vil agere dirigent.

Til stede var Erik Buller Larsen, Dieter Steffen, Claus Krogh, Morten Møller og Kasper Hintz.


